
REFERAT 

 
 

FU-møde 

Mandag den 18. oktober 2021 kl. 18.30 
Ny Rosenlundhal 
 
Deltagere: Mie Holck, Villy Rosendahl-Kaa, Morten Løgager og Christina Cassone (referent) 
 
 

1 Protokol 

 i.a.b. 

2 Status 

  
Mie har fået en status fra VD ang. deres økonomi. 
Forbundet har fået genoprettet deres økonomien allerede nu med et forventet godt resultat i 
regnskabet 2021. 
 

3 Turneringsgebyrer fra sæson 2022/23 

  
FU har kigget på turneringsgebyrerne for sæsonen 2022/23 ift. de nye rammer der blev vedtaget til 
forbundets rep.møde i foråret, hvor bl.a. de personlige licenser afskaffes. Derudover afskaffes 
kredsholdslicensen for alle rækker undtagen Danmarksserien som skal betale 5.000,- i 
kredsholdslicens. 
FU har besluttet at ensarte turneringsgebyrerne for alle rækker til at være 4.000,-/hold. 
 

4 Budget 2022 

  
FU har diskuteret retningerne for budgettet 2022 ift. hvad vi kan regne og forvente ift. Corona. 
Udvalgene mangler dog fortsat at kigge på budgettet for deres egen afdeling. Dette gøres til de 
kommende udvalgsmøder. 
 
FU har ligeledes diskuteret om hvad pengene på projektposten skal bruges.  
 
Vi kunne godt tænke os at der kom mere fokus på seniorstævner, som der var i ”gamle dage”. 
Ligesom Påskestævnet i Rødovre, Nytårsstævnet i Århus osv. med fest om aften. 
Det skal drives af en eller flere klubber, men kredsen vil gerne hjælpe og bakke op. Hvad skal der til 
for at få det sparket i gang?  
Tidspunkt på året: mellem Jul og Nytår/første weekend i januar, eller efter sæsonen er slut. 
 
Vi vil forsøge at rekvirere gamle køreplaner fra klubber der tidligere har holdt denne type stævner.  
 

5 Eventuelt 

  
SVBK er blevet spurgt om vi vil overtage administrationen af den nordjyske seniorturnering. 
Tilbuddet afvises da CC ikke har timer til det. 
 

 
 


